

BULLETIN DU MONEP

29 septembre 2004 / 29th September 2004

Avis / Notice n° 2004-126

Modification des commissions de négociation des options sur actions du MONEP ***Modification of the trading fees on the equity option classes quoted on the MONEP***

Euronext.liffe a décidé de diminuer les commissions de négociations sur les options sur actions cotées sur le MONEP (segment français des produits dérivés d'Euronext.liffe).

Le présent avis a pour objet de faire connaître les principales caractéristiques de cette nouvelle tarification

- **Options sur actions de type Américain et Européen**

⇒ **Commission de négociation**

A compter du 1^{er} novembre 2004, les commissions de négociation suivantes seront appliquées :

Nombre de contrats par négociation	Commission (par contrat)
Jusqu'à 99 999 contrats	0,06 Euros
A partir de 100 000 contrats	0,01 Euros

Exemple : une transaction portant sur 10 000 contrats sera facturée 600 € (0.06€*10 000)

Les autres marchés d'Euronext.liffe (Londres, Amsterdam et Bruxelles) appliqueront également une nouvelle grille tarifaire à compter du 1^{er} novembre 2004.

Pour toutes questions complémentaires nous vous invitons à contacter votre Account Manager.

Euronext.liffe has decided to reduce its transaction charge on the individual equity option classes quoted on the MONEP (French Derivative products segmentation).

This notice presents the new trading fee structure applicable to MONEP equity options in Paris.

- **American and European style equity options**

⇒ **Trading fees**

From 1st November 2004, the following trading fees will be introduced for individual equity options :

Contracts per trade	Fee (per contract)
Up to 99 999 contracts	Eur 0.06
From 100 000 contracts	Eur 0.01

Example : a transaction of 10,000 contracts will be charged EUR 600 (10,000 * EUR 0.06).

Transaction charge reductions for individual equity options will also be made on 1st November 2004 on the Amsterdam, Brussels and London Euronext.liffe markets.

For further information you may require please contact your Account Manager.